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Zápis č. 23/2021–2024 
 
Předmět 23. zasedání Akademického senátu Vysoké školy ekonomické v Praze (AS VŠE) 
Datum 27. 5. 2024 
Místo VŠE v Praze, zasedací místnost rektora NB169 (zasedání svoláno v prezenční formě) 
Přítomni FFÚ: Marek, Molín, Nikerle, Vančurová 

FMV: Bič, Čapková, Peterková 
FPH: Reml, Stříteský 
FIS: Mazouch, Mikulenka (do 13:55), Potančok, Staněk (kromě 13:29–14:06), 
 Zouhar 
NF: Koten, Nevosadová, Ševčíková, Váňa, Vondráček 
FM: Krbová, Pažitný, Váchová, Šimáček 
Jiné: Fliedrová 

Nepřítomni Omluveni: Smrčka 
Neomluveni: Demyanchuk, Kotrčová, Mareš, Říha 

Hosté Senátor Smrčka (přítomen pouze jako online host, zasedání svoláno v prezenční formě), 
Dvořák (rektor), Hnát (prorektor), Machková (prorektorka), Lukeš (prorektor), 
Novotný (prorektor), Nidl (ředitel Centra informatiky VŠE), Zouhar (kvestor) a další. 

Předsedal Stříteský (předseda AS VŠE) 
Čas jednání 13:06–14:29 
Program 1. Zahájení, prezence, program  

2. Souhlas se jmenováním doc. Ing. Martiny Jiránkové, PhD., za členku Rady pro 
vnitřní hodnocení VŠE 
3. Výroční zpráva o hospodaření Vysoké školy ekonomické v Praze za rok 2023 
4. Výroční zpráva o činnosti Vysoké školy ekonomické v Praze za rok 2023 
5. Smlouva o zřízení věcných břemen 
6. Různé  

1. Zahájení, prezence, program 

Čas: 13:06–13:12 

Průběh: Prezence, schválení programu. 

Výsledek: Program zasedání byl schválen. 

Hlasování č. 23.1 (o programu zasedání AS VŠE) 
Textace:  „AS VŠE schvaluje program zasedání dle pozvánky.“ 
Začátek: 13:09 
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Přítomni: 24 
Pro: 22 
Proti: 0 
Zdrželi se: 1 
Nehlasovali: 1 
Výsledek:  Program byl schválen. 

2. Souhlas se jmenováním doc. Ing. Martiny Jiránkové, PhD., za členku Rady pro 
vnitřní hodnocení VŠE 

Čas: 13:12–13:20 

Průběh: V diskusi vystoupil senátor Stříteský a rektor Dvořák, na základě diskuse k drobné 
textové úpravě usnesení. 

Výsledek: AS VŠE souhlasí se jmenováním doc. Ing. Martiny Jiránkové, PhD., za členku 
Rady pro vnitřní hodnocení VŠE. 

Hlasování č. 23.2 (o usnesení AS VŠE) 
Textace:  „AS VŠE souhlasí se jmenováním doc. Ing. Martiny Jiránkové, PhD., za 

členku Rady pro vnitřní hodnocení VŠE.“ 
Začátek: 13:17 
Přítomni: 24 
Pro: 23 
Proti: 0 
Zdrželi se: 0 
Nehlasovali: 1 
Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

3. Výroční zpráva o hospodaření Vysoké školy ekonomické v Praze za rok 2023 

Čas: 13:20–13:27 

Průběh: Kvestor Zouhar představil výroční zprávu, okolnosti jejího vzniku a výhled do 
budoucnosti. V diskusi vystoupila senátorka Vančurová, která představila stanovisko 
finanční komise a závěrem poděkovala členům finanční komise za jejich působení 
v komisi po celé funkční období. 

Výsledek: A AS VŠE schvaluje Výroční zprávu o hospodaření Vysoké školy ekonomické 
v Praze za rok 2023. 

Hlasování č. 23.3 (o usnesení AS VŠE) 
Textace:  „AS VŠE schvaluje Výroční zprávu o hospodaření Vysoké školy ekonomické 

v Praze za rok 2023.“ 
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Začátek: 13:25 
Přítomni: 24 
Pro: 24 
Proti: 0 
Zdrželi se: 0 
Nehlasovali: 0 
Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

4. Výroční zpráva o činnosti Vysoké školy ekonomické v Praze za rok 2023 

Čas: 13:27–13:43 

Průběh: Rektor Dvořák představil stručně Výroční zprávu a činnosti VŠE za rok 2023 a stručně 
shrnul její hlavní body; speciálně poděkoval všem, kteří se aktivně zasadili o získání 
mezinárodní akreditace AACSB a o nasazení LMS Moodle ve výuce. S výsledky 
jednání studijní a pedagogické komise k tomuto bodu seznámila přítomné senátorka 
Peterková, senátor Bič poté představil stanovisko komise legislativní. Senátorka 
Vančurová poděkovala za příkladné zpracování výroční zprávy. 

Výsledek: AS VŠE schvaluje Výroční zprávu o činnosti Vysoké školy ekonomické v Praze za 
rok 2023. 

Hlasování č. 23.4 (o usnesení AS VŠE) 
Textace:  „AS VŠE schvaluje Výroční zprávu o činnosti Vysoké školy ekonomické 

v Praze za rok 2023.“ 
Začátek: 13:40 
Přítomni: 23 
Pro: 22 
Proti: 0 
Zdrželi se: 1 
Nehlasovali: 0 
Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

5. Smlouva o zřízení věcných břemen 

Čas: 13:43–13:52 

Průběh: Kvestor Zouhar představil věcnou podstatu věcného břemene a okolnosti vzniku 
smlouvy.  Senátorka Vančurová následně seznámila přítomné se závěry finanční komise 
ohledně tohoto bodu, závěry komise legislativní představil senátor Bič. V diskusi 
vystoupil senátor Stříteský a kvestor Zouhar. 
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Výsledek: AS VŠE bere na vědomí návrh smlouvy o zřízení věcných břemen mezi VŠE 
(povinný) a ZDR Retail Kunratice s.r.o. (oprávněný) a souhlasí s jeho 
předložením Správní radě VŠE bez dalších výhrad.  

Hlasování č. 23.5 (o usnesení AS VŠE) 
Textace:  „AS VŠE bere na vědomí návrh smlouvy o zřízení věcných břemen mezi VŠE 

(povinný) a ZDR Retail Kunratice s.r.o. (oprávněný) a souhlasí s jeho 
předložením Správní radě VŠE bez dalších výhrad.“ 

Začátek: 13:49 
Přítomni: 23 
Pro: 22 
Proti: 0 
Zdrželi se: 1 
Nehlasovali: 0 
Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

6. Různé 

Čas: 13:52–14:29 

Průběh: • Senátorka Čapková vznesla dotaz ohledně režimových opatření ve Staré budově 
v zimním semestru 2025 s ohledem na úsporu energií. Kvestor Zouhar informoval o 
aktuálním plánu s upozorněním, že vedení VŠE bude tento bod ještě projednávat. 

• Senátor Reml vznesl dotaz ohledně rozšíření online kurzu o bezpečnosti práce pro 
areál na Jižním Městě. Prorektor Hnát informoval o limitacích dostupných materiálů 
pro rozšíření kurzu pro tento areál a současně informoval o pozitivní zpětné vazbě od 
studentů v této věci. 

• Senátor Mazouch vznesl dotaz ohledně toho, jak probíhá situace v případě odnětí 
akreditací NF VŠE a jakým způsobem hodlá vedení VŠE postupovat a informovat 
Akademický senát VŠE. Rektor Dvořák informoval, jakým způsobem bude vedení 
VŠE situaci v nejbližších dnech projednávat a poukázal na problematické aspekty 
celého procesu. Rektor Dvořák dále přislíbil, že bude na příštím zasedání AS VŠE 
informovat, jakým způsobem vedení VŠE situaci v mezidobí mezi zasedáními AS 
VŠE řešilo a jaký je výhled do budoucna. V následné diskusi vystoupil senátor 
Stříteský. 

• Senátor Šimáček navázal na dotaz senátora Remla a rozšířil jej na areál v Jindřichově 
Hradci. Prorektor Hnát představil povahu informací, které obdržel ohledně areálu 
v Jindřichově Hradci, a upozornil, že v aktualizované verzi online kurzu jsou již tyto 
informace zapracovány. 

• Senátor Pažitný zmínil článek Josefa Montaga, kde je nastíněn problém inbreedingu 
v českém akademickém prostředí, a vyzval vedení VŠE, aby vytvořila podklady pro 
budoucí diskusi o tomto problému. V diskusi vystoupil rektor Dvořák, prorektor 
Lukeš, prorektor Hnát, prorektorka Machková a senátor Mazouch. 
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• Rektor Dvořák informoval o průběhu novelizace Zákona o vysokých školách a 
ohledně rozpočtu ve vysokém školství v následujícím roce. Nakonec poděkoval všem 
senátorům za jejich práci v tomto funkčním období. K poděkování se připojil 
předseda Stříteský, který rovněž poděkoval vedení VŠE za příjemnou spolupráci 
s Akademickým senátem VŠE.  

 
 
 
 
Zapsal: doc. Ing. Jan Zouhar, Ph.D. (člen AS VŠE) 
 
 
 
Schválil: Ing. Marek Stříteský, Ph.D. (předseda AS VŠE)   
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